
PROTOKOLL VITLINGENS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING  

ÅRSMÖTE 2005-07-23 
 

   §1. 

Ordförande Ingemar Skattberg hälsade alla välkomna och förklarade mötet  öppnat. 

   §2. 

Till ordförande för mötet valdes Ingemar Skattberg. 

   §3. 

Till sekreterare för mötet valdes Laila Ragnarsson. 

   §4. 

Till justerare valdes Mona Holgersson och Lars-Inge Andersson. 

   §5. 

Frågan om mötets behöriga utlysande godkändes. 

   §6. 

Dagordningen upplästes och övriga frågor lades till  och godkändes. 

   §7. 

Styrelsens verksamhetsberättelse godkändes. 

   §8. 

Kurt Andersson redogjorde för revisorernas granskning av budgeten. Föreningens 

räkenskaper är förda med god ordning samt överensstämmer med verifikationer för 

såväl inkomster som utgifter. 

   §9. 

Arvode till styrelse, revisorer och valberedning blir oförändrat. 

   §10. 

Genomgång av bokslut för verksamhetsåret 2004 godkändes. 

   §11. 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet för 2005. 



   §12. 

Val av styrelsen: 

Ordförande 2 år   Jan-Olof Johansson 

Ledamot 2 år  Bengt-Åke Johansson 

Ledamot fyllnadsval 1 år  Gert-Ove Fröjdlund 

Suppleant 2 år  Berit Skoglund 

Suppleant 2 år  Mona Holgersson 

   §13. 

Val av 2 st. revisorer: 

Kurt Andersson 1 år 

Lars Andersson 1 år 

   §14. 

Val av 2 st. revisorssuppleanter: 

Claes Hallqvist 1 år 

Laila Ragnarsson 1 år 

   §15. 

Firmatecknare för föreningen var för sig: 

Jan-Olof Johansson 

Kerstin Svensson 

   §16. 

Val av valberedning 1 år 

Birgit Johansson 

Christina Andersson 

Sture Svensson 

   §17. 

Årsavgift för år 2006, fastställd och godkänd till 1700:- 

    



§18. 

Inkomna motioner: 

Diskussion ang. stuga 73 där otillåten tillbyggnad skett. Ordförande tog upp vikten av 

att grannen skall informeras och godkänna ändringar och eller tillbyggnad av stuga. I 

det aktuella fallet har styrelsen blivit tillfrågad men ej godkänt utbyggnaden. Årsmötet 

diskuterade vidare åtgärder och gav i uppdrag till styrelsen att överlämna skriftlig 

information till ägaren av stuga 73 om vad som gäller. 

Motion lämnad om önskemål om att toaletterna stängs from 1 okt och även 

handikappstoaletten. Avslogs enhälligt av årsmötet.        

   §19. 

Övriga frågor: 

Önskemål om skötbord i toalettbyggnad. Styrelsen undersöker möjligheten till detta. 

Ang egen brevlåda för tidningar, godkänns. Behöver ej vara Postens. 

Stig Robertsson tog upp förslag om aktivitetsdag/röjardag där så många som kan och 

vill hjälps åt med att städa upp området. Datum för detta kommer med posten 

tillsammans med nyckelkorten för 2006. 

   §20. 

Mötets avslutande: 

Ordförande avslutade mötet med att tacka för sina 13 år och överlämnade 

ordförandeklubban och hälsade nya ordförande välkommen och lycka till. Stig 

Robertsson avtackade avgående styrelsemedlemmar och tackade samtliga för gott 

genomfört arbete. 

32 stugor representerade, 42 personer. 

Vid pennan    Justeras: 

Laila Ragnarsson   Lars-Inge Andersson 

    Mona Holgersson 


